

رقم الصادر
١٤٤٠/٤٨٦/٤

المرفقات :
التاريخ : ٢٠١٨/١١/١٥--١٤٤٠/٠٣/٠٧



(٢٥٦)

قطاع السياسات الاقتصادية
والنقل الجوي

تعيم
GACA Circular

To: Air Operators and Ground Handling companies operating in the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

إلى: شركات الطيران وشركات المناولة الأرضية العاملة في مطارات المملكة العربية السعودية .

Subject: Extension of duration of accreditation/acceptance of the Security programs.

الموضوع: تمديد مدة اعتماد / قبول البرامج الأمنية.

Reference:

Letter of the Assistant President of Aviation Security in charge number (581/11/11) dated on 23/2/1440AH.

المرجع: خطاب مساعد الرئيس لأمن الطيران المكلف رقم (٥٨١/١١/١١) وتاريخ ١٤٤٠/٢/٢٣ هـ.

Background:

The fourth update of the National Program of Aviation Security adopted by the Airport Security Supervisory Committee at its meeting No. (72) held on 1440/02/01. Note the extension of the duration of accreditation / acceptance of the security programs of companies to two years instead of one year.

نبذة: تضمن التحديث الرابع للبرنامج الوطني لأمن الطيران المدني المعتمد من قبل اللجنة الإشرافية الأمنية للمطارات في إجتماعها رقم (٧٢) والمعقد بتاريخ ١٤٤٠/٢/٠١ هـ. تمديد مدة إعتماد/قبول البرامج الأمنية للشركات إلى عامين بدلاً من عام واحد.

Instructions:

Air Operators and Ground Handling companies operating in the Kingdom of Saudi Arabia's airports, shall note the extension of the duration of accreditation/acceptance of the security programs of companies to two years instead of one year and the apply the programs in both Arabic and English.

التعليمات: كافة شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة وشركات المناولة الأرضية ينبغي عليهم ملاحظة تمديد مدة إعتماد/قبول البرامج الأمنية للشركات إلى عامين بدلاً من عام واحدة وتقديم البرامج باللغتين العربية والإنجليزية.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا توجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
**Assistant President of General Authority of Civil Aviation
For Economic Policies and Air Transport**



محمد بن عبيد العتيبي

Mohammad O. Al-Otaibi